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Yıllar sonra açılan hastaneden vatandaşlar ve sağlık çalışanları mennun değil

Türkiye Cumhuriyeti’nin ilk devrim şehitleri
Asteğmen Kubilay ve silah arkadaşları,
katledilişlerinin 94. yıldönümünde 23 Aralık günü
Menemen’de anılacak.  S. 6

Devrim şehidi Kubilay
Menemen’de anılacak

“İkametini al!” çağrısı
Bodrum Belediye
Başkanı Tamer
Mandalinci ve
Marmaris Belediye
Başkanı Acar Ünlü,
ilçede ikameti
gözükmeyen
vatandaşlara
seslendi. “Kente daha
fazla hizmet gelmesi
için “İkametini al” ,
“Gücümüze güç kat”
çağrısında 
bulundu.  S.7

Çoğunu üniversite
öğrencileri ve
STK’lerin
oluşturduğu gönüllü
grubu, tüm insanları
birbirine, çevresine,
hayvanlara ve doğaya
iyilik yapmaya davet
ediyor
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İZMİR

"Kararın
arkasından
dolanmayın”
İZMİR'DE meslek odaları,
"Çeşme Kültür ve Turizm
Koruma ve Gelişim
Bölgesi"nin sınırlarının yeniden
belirlenmesine ilişkin
Cumhurbaşkanlığı
Kararnamesinin Danıştay 4.
Dairesince iptaline ilişkin
yaptıkları ortak açıklamada,
Kültür ve Turizm Bakanlığına
"Danıştay kararının arkasından
dolanmayın, daha fazla kamu
zararına yol açmayın"
çağrısında bulundu. 8’de

Üçüncü lokanta
geliyor

BUCA Belediye
Lokantaları, öğrenciye
ve emekliye can suyu
oldu. Lokantalarda 4

çeşit yemek 45 liradan
satışa sunuyor. S. 4

Efes Selçuk Belediyesi’nin Meryem
Ana Evi otopark gelirleri için verdiği
hukuk mücadelesi devam ediyor.
Belediye emekçileri ve vatandaşların,
yürütmeyi durdurma davasına müdahil
olmaları amacıyla topladığı imzalar, ilgili
kuruma gönderildi.  6’da

Efes’te imzalar
teslim edildi

DÜNYAYI DEĞİŞTİRİRSİNİZ
İZMIR Büyükşehir Belediye Başkanı Dr. Cemil
Tugay, İzmir Büyükşehir Belediyesi Genç İzmir
bünyesinde yürütülen "Mahallede Dayanışma Var"
projesinin gönüllü gençleriyle buluştu. Tugay,
“Gençler isterse, dünyayı değiştirebilir” dedi.  S.4

AÇILIŞI üzerinden henüz bir
y l geçmeyen İzmir Şehir
Hastanesi’nin birçok yerinde
dökülmeler ve tavandan su
ak nt lar n n oluştuğu ortaya
ç kt . Zafer Partisi
Karabağlar İlçe Başkan 
Tolga Güldiken, hastanede
yerinde tespitler yaparak
yaşanan mimari sorunlar 
vatandaşlar ile paylaşt . 3’te

Şehir hastanesinde
sorunlar bitmiyor

“İzmir’de İyilik Var”“İzmir’de İyilik Var”“İzmir’de İyilik Var”“İzmir’de İyilik Var”“İzmir’de İyilik Var”“İzmir’de İyilik Var”

Yaşar Üniversitesi’nin, 2016 yılında “Kampüste
İyilik Var” sloganıyla hayata geçirdiği iyilik yolculuğu,
“İzmir’de İyilik Var” hareketine dönüşerek 9 yılda tüm
kente yayıldı. ‘İzmir’de İyilik Var’ projesi kurucusu ve
kordinatörü öğretim görevlisi Kevser Çimenli,
İzmir’de 57 sivil toplum kuruluşu ve 2 bin gönüllü,
kentin her yerinde genç, yaşlı ve öğrenciye
dokunduk” diyerek daha çok insana iyilik
yapacaklarını söyledi.  S.2

SİNPAŞ’a direnen 
kazandı

MEHMET İNMEZ

4
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Manisa Büyükşehir Belediyesi tarafAn-
dan kent merkezine uzak ilçelerde yaşayan
kadAnlarAn sosyal hayata katAlAmAnA destek-
lemek ve Manisa’nAn tarihi, kültürel
zenginliklerini tanAtmak amacAyla başlattAğA
‘AdAm AdAm Manisa’ projesi tüm hAzAyla
devam ediyor. Proje kapsamAnda Alaşehir
ilçesinden gelen 86 kişilik kadAn kafilesi,
kentin önemli tarihi ve kültürel noktalarAnA
keşfetti.

Büyükşehir görevlileri Alaşehir’den
gelen kafileyi HanAmlar Aile Çay

Bahçesi’nde karşAladAktan sonra kafileye
kahvaltA ikram edildi. ArdAndan Alaşehirli
kadAnlar, TAp Tarihi Müzesi ve UluslararasA
Mesir Macunu Festivali’ne ev sahipliği
yapan Hafsa Sultan Camii’ni ziyaret ed-
erek, bu mekânlarAn tarihteki önemine dair
bilgiler aldA. Mimar Sinan’An Ege Bölge-
si’ndeki tek eseri olan Muradiye Camii de
gezi programAnda yer aldA.Hatice YAlmaz,
Alaşehir’in IşAklar Mahallesi’nde
yaşadAğAnA ve çiftçilik yaptAklarAnA söyledi.
YAlmaz, “Camileri ve tarihi eserleri gezdik,

şimdi de Ağlayan Kaya’ya geldik. Çok
memnun 

KonuşmasAnda Manisa Büyükşehir
Belediyesi’ne ve Başkan Ferdi Zeyrek’e
teşekkür eden Emine IşAkveren şunlarA
söyledi: “Manisa Büyükşehir Belediyem-
izin bize sağladAğA olanaklarla tur halinde
arkadaşlarAmAzla birlikte gezdik. Manisa’da
doğup büyümemize rağmen böyle güzel
yerleri görememiştik. Ağlayan Kaya’dan
çok etkilendik. Müzelerimiz, camilerimiz,
hepsi birbirinden güzeldi.”

17 ARALIK 2024 Salı

Simge Ar can
Yaşar Üniversitesi’nin, 2016

yAlAnda “Kampüste İyilik Var”
sloganAyla hayata geçirdiği iyilik
yolculuğu, “İzmir’de İyilik Var”
hareketine dönüşerek 9 yAlda tüm
kente yayAldA. ‘İzmir’de İyilik Var’
Projesi Kurucusu ve Koordinatörü
Öğretim Görevlisi Kevser Çimenli,
Ege Saati’nin sorularAnA yanAtladA.

‘İzmir’de İyilik Var” hareketi,
hangi fikir ve amaçla yola çAktA?

Biz inanAyoruz ki, iyilik sadece
yardAmseverliğe indirgenebilecek ya
da olanAn olmayana vermesi
üzerinden tanAmlanabilecek bir eylem
değildir. İnançla, siyasi görüş ile
ekonomik durum ile cinsiyetle ya da
etnik köken gibi farklAlAklar ile
ilişkilendirilemez. İyilik insan
doğasAnAn bir parçasAdAr. Hiç kimse
bilerek ve isteyerek kötülük yapmaz.
Ancak son yAllarda karşA karşAya
kaldAğAmAz örgütlenmiş; iletişim
kanallarAnda ve diğer iletişim
ortamlarAnda sürekli gündem olan
kötülük nedeniyle daha çok şiddete,
kötülüğe maruz kalmaktayAz.
Kötülüğün bu denli görünür olmasA,
toplumun referansAnA çoğunluktan
almasA nedeniyle tehlikeli bir boyuta
doğru gidiyor. Bu noktada zAttAn da
hatArlanmasA, iyiliğin de görünür
olmasA ve ilham vermesi gerekmekte;
ancak bir elin verdiğini diğer el
görmemeli düsturu toplumda yüksek
oranda kabul gördüğünden, “iyiliğin”
bu karşA duruşunu görünmez
olmaktadAr.  

İyilik hareketi tam bu noktada,
dünya gönüllüler gününü vesile
ederek gönüllülüğün itibarAnA
güçlendirmek, sivil toplum
kuruluşlarA ve diğer kuruluşlarda
vasAtasAyla yapAlan gönüllülük
eylemini ve emeğini görünür hale
getirmek, her gün maruz kaldAğAmAz
kötülüğün sAradanlAğAna karşA bir
duruş olarak ortaya çAkmAştAr.
AmacAmAz 5 AralAk Dünya
Gönüllüler Günü vesilesiyle
gönüllülüğü yaygAnlaştArmak ve
iyiliği yeniden hatArlatmak, ilham

vermektir.
İyilik hareketinde katAlAmcAlar

kimler?
Bu hareketin katAlAmcAlarA en başta

sivil toplum kuruluşlarA, sosyal
girişimlerdir, aynA zamanda
üniversiteler, yerel yönetimler, kamu
kurumlarA, gönlünde iyiliğe ve
gönüllülüğe yer veren herkestir.
Gönüllülük ve iyilik meselesi tek bir
kuruma ya da sektöre ait kavramlar
değildir. Son yAllarda kamu
kurumlarAnda, özel sektörde de
gönüllülük faaliyetlerinin
yaygAnlaştAğAnA görmekteyiz.
DolayAsAyla katAlAmcAlarAmAz iyiyi dert
edinen, iyiden yana taraf olan,
gönüllülüğü ve gönüllü katAlAmA
önemseyen tüm kurum ve kişilerdir.

İyilik hareketi kimler tarafAndan
nasAl organize edilir?

Hareket Yaşar Üniversitesinin
öncülüğünde her yAl oluşturulan
organizasyon komitesi tarafAndan
planlanAr. Organizasyon komitesi
görev ve sorumluluk almaya niyetli
her alandan kurumlarAn katAlAmAna
açAktAr. Tüm etkinlikler ve
planlamalar bu organizasyon
komitesi tarafAndan yürütülmektedir. 

Neler yapAyorsunuz,
çalAşmalarAnAz daha çok hangi kitleye,
Çocuk, yaşlA, engelli?

KasAm ayAnAn son haftasA ve aralAk
ayAnAn ilk haftasA boyunca kentin
farklA yerlerinde, o yAlAn temasA
çerçevesinde söyleşiler, gönüllü
katAlAma yönelik etkinlikler, gösteriler
ve çeşitli oyunlar oynuyoruz. 5 AralAk
tarihine en yakAn Cumartesi günü
sokaklarda rastgele iyilikler yaparak
buluşma alanAna geliyoruz. Alanda

tamamAyla sivil toplum kuruluşlarAnAn
ve sosyal girişimlerin ürünlerinin yer
aldAğA “İyilik Kermesimiz” kurulur.
Kurduğumuz açAk sahnede
gönüllülüğe dair tartAşmalar, çeşitli
STK’larAn sanat ve müzik
performanslarA, konuşmalar ve
konserler yer alAyor. Bu yAlki gündem
2026’ya doğru Sürdürülebilir
Gönüllük idi. BM, 2026 yAlAnA
sürdürülebilir kalkAnma için
uluslararasA gönüllülük yAlA ilan
etmiştir. Niyetimiz 2030 hedeflerine
ulaşmak için gönüllülüğün katkAsAnA
göstermektir. Bu yAl yapAlan
etkinliklerdeki oturumlardan bazAlarA
şöyleydi:

AçAk Mikrofon - Pi Gençlik
Derneği “FarklA Yönleri ile – FarklA
Yönlerden Gönüllülük”

AçAk Mikrofon - Cevdet İnci

Eğitim VakfA  “Özel Sektör
Gönüllülüğü” 

Dinleti: BarAş Çocuk Senfoni
OrkestrasA – Quartet

İyilik hareketinde hedefiniz
nedir?

“İzmir’de İyilik Var” hareketi
olarak uzun vadede, kurumlarda
sürdürülebilir gönüllü yönetimini
sağlamak, gönüllülüğü ilkeler
temelinde değerlendirmek ve iyiliği
hayatAn vazgeçilmez bir motivasyon
kaynağA haline getirmek için
çalAşAyoruz. Bu amaçla
geliştirdiğimiz yeni programlarAmAz
yakAnda paylaşAlacak.

Şimdiye kadar kaç kişiye
ulaştAnAz? 

Bugüne kadar bu iyilik hareketine
150’nin üzerinde sivil toplum
kuruluşu, kamu kurumu, özel sektör,
gönüllü topluluklarA ve öğrenci
topluluklarA katAlarak binlerce iyiliğin
hayata geçmesine katkA sağladA. Hep
birlikte gerçekleştirdiğimiz 100’den
fazla söyleşi, buluşma, atölye, müzik
dinletisi ve belgesel gösterisi ile
binlerce kişinin kalbine dokunduk.

İyilik için sAnAr var mA?
İyiliği koşullara bağlamak ya da

yardAmseverlik çerçevesine
sAğdArmaya çalAşmak doğru değil.
İyilik, sabAr, erdem, nezaket, ahlak
insanAn içinde. Sadece niyete bakar.
Bu sabah evden iyilik mottosuyla
çAkAn, inanAyorum ki akşam evinize
döndüğünüzde heybenizde bir de
gülümseme olacak.  

“İzmir’de İyilik Var OrmanA”
neyi hedefliyor

2017 yAlAnda Ege orman VakfA ile
işbirliği yaptAk ve öğrencilerimiz ile
birlikte yürüttüğümüz kampanya
sonucunda beş binden fazla fidan
bağAşAyla “İzmir’de İyilik Var
OrmanA”nA oluşturduk. Orman
fikrimizin iki nedeni vardA, hem bu
iyilik hareketinin adAnA yaşatmak,
hem de etkinliklerde gönüllü olarak
yer alan kişi ve kurumlara bir hediye
vermiş olmaktA. Bu orman İzmir’in
iyilik ve dayanAşma ruhunun en güzel
kanAtAdAr.

“İzmir’e iyilik
var” binlere ulaştı
Yaşar Üniversitesi’nin, 2016 yılında hayata geçirdiği iyilik yolculuğu, “İzmir’de İyilik Var” hareketine dönüşerek 9 yılda tüm kente
yayıldı. ‘İzmir’de İyilik Var’ Projesi Kurucusu ve Koordinatörü Öğretim Görevlisi Kevser Çimenli, Ege Saati’nin sorularını yanıtladı

Organizasyon Komitesi 

Alaşehir’den geldiler Manisa’yA gezdiler

Yaşar Üniversitesi, İzmir Büyükşehir Belediyesi,
Konak Belediyesi, Barış Çocuk Gençlik Orkestrası
Derneği, Eşit Yaşam Derneği, Ege Orman Vakfı,
Geleceği Paylaş Sivil İnisiyatifi, Cevdet İnci Eğitim

Vakfı, İzmir Kent Konseyi, Pi Gençlik Derneği,
Sağlıkta Kalite Derneği, Toplum Gönüllüleri Vakfı,
Tülay Aktaş Gönüllü Kuruluşlar Güç Birliği, Türkiye
Eğitim Gönüllüleri Vakfı.
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Karabağlar Belediyesi,
hizmetlerini mahallelere taş/mak
ve vatandaşlarla daha yak/n
iletişim kurmak amac/yla “Aç/k
Ofis” uygulamas/n/ başlatt/.
Belediye Başkan/ Helil K/nay,
ofisini Muammer Akar
Mahallesi’ndeki Nisa Serezli
Park/’na taş/yarak bölge
sakinleriyle bir araya geldi. Bu
etkinlikte, Bölgesel İstihdam
Ofisi(BİO) ve Hemşehri İletişim
Merkezi (HİM) de vatandaşlara
destek sundu.

Vatandaşlar memnun 
Belediye, her iki haftada bir

farkl/ mahallelerdeki parklarda
düzenlenecek olan Aç/k Ofis
uygulamas/yla mahalle
sakinlerinin sorunlar/na yerinde
çözüm üretmeyi ve onlarla daha
yak/n bir iletişim kurmay/
hedefliyor. Başkan K/nay
“Sürekli olarak vatandaşlar/m/zla
alanlarda bir araya geliyoruz. Bu
uygulama sayesinde onlarla daha
s/k buluşmay/ ve sorunlar/n/ daha
yak/ndan dinlemeyi amaçl/yoruz.
Aç/k Ofis, şeffaf ve kat/l/mc/
belediyecilik anlay/ş/m/z/n bir

yans/mas/d/r. Hep birlikte çal/şarak
Karabağlar’/ daha iyi bir noktaya
taş/yacağ/m/za
inan/yorum.”Uygulama,
vatandaşlardan büyük ilgi görürken,
belediye ile mahalle sakinleri

aras/ndaki iletişimi
güçlendirmesiyle takdir toplad/.
Karabağlar Belediyesi, “Söz sizin,
çözüm bizim” slogan/yla diğer
mahallelerde bulunan parklarda da
buluşmalar/ y/l boyunca sürdürecek.

Zafer Partisi Karabağlar İlçe
Başkan/ Tolga Güldiken, aç/l/ş/n/n
üzerinden henüz bir y/l geçen İzmir
Şehir Hastanesi’nde yerinde
tespitler yaparak yaşanan mimari
sorunlar/ vatandaşlar ile paylaşt/.
Güldiken paylaşt/ğ/ videoda tavan
ve asansörler de dahil olmak üzere
birçok noktada yaşanan s/k/nt/lar/
dile getirdi.

“Tavanda alç/panlar/n
k/r/ld/ğ/n/, duvarlarda s/va ve boy-
alar/n döküldüğünü, tavandan su
ak/nt/lar/n/n alt/na kova konularak

çözüm üretilmeye çal/ş/ld/ğ/n/ be-
lirterek, bir y/ll/k bir hastanenin du-
rumunun bu şekilde olmas/ kabul
edilemez” ifadelerini kulland/.   

Güldiken aç/klamas/nda, “özel-
likle elektrik ve data dolaplar/n/n
olduğu alanlarda su birikinti-
lerinin olduğu, bu duru-
mun hem hastane
çal/şanlar/ hem de
hastalar için ciddi
s/k/nt/lar doğur-
duğunu, bunun
sadece konfor değil

ayn/ zamanda can güven-
liği için de büyük risk
oluşturduğunu” ifade
etti. 

Zafer Partisi İzmir İl
Başkan/ Naşit Birgüvi ise

“Geçen süre
içinde b/rak/n
eksiklerin
gider-
ilmesini,
bak/ms/-

zl/ğ/n bu
prob-

lemlerin daha da büyümesine neden
olduğu anlaş/l/yor. Bu ortamda
can/m/z/ emanet ettiğimiz doktor ve
hemşirelerimiz başta olmak üzere
hiçbir hastane çal/şanlar/n/n hizmet
vermesinin mümkün olmad/ğ/ gibi
hastalar/n da tedavi edilmesi
mümkün değil. Başta hijyen olmak
üzere sorunlar saymakla bitmiyor.
Can güvenliği hiçe say/l/yor. Acilen
bu sorunlar/n çözülmesi ve hasta-
nenin tüm eksiklerinin giderildikten
sonra hizmete devam etmesi gerek-
mektedir” ifadelerini kulland/. 

Karabağlar'da hizmet
mahallelere taş/nd/

Karşıyaka Belediyesi, ilçe genelinde çevre ve
görüntü kirliliği oluşturan atık ve molozlara karşı
başlattığı mücadeleyi yoğun bir programla
sürdürüyor. Temizlik İşleri Müdürlüğü ekipleri
tarafından rutin çöp toplama faaliyetleri ile birlikte
yürütülen çalışmalar kapsamında, sokaklara,
caddelere ya da çöp konteynerlerinin yanlarına
gelişigüzel bırakılan moloz ve eski ev eşyaları da
toplanıyor. Günlük ortalama 357 tona ulaşan
atıklar, geri dönüşüme ya da bertarafa
gönderilerek çevre kirliliğinin önüne geçiliyor.

Karşıyakalılar da moloz ve eski ev eşyalarının
toplanması konusunda belediyeden destek
alabiliyor. 

ORTAK ÇABAYLA MÜMKÜN
Temiz bir kent hedefi doğrultusunda hem
belediyenin hem de vatandaşların üzerine düşen
sorumluluklar olduğunu belirten Karşıyaka
Belediye Başkanı Yıldız Ünsal,“Karşıyaka bizim
gözbebeğimiz, hepimizin ortak yuvası. Böyle
çağdaş bir kent, temizliğiyle örnek olmayı hak

ediyor. Belediye olarak bu anlayışla kent
genelinde yoğunlaştırdığımız temizlik
çalışmalarıyla moloz ve eski ev eşyalarını da
topluyor, çevremizi güzelleştiriyoruz. Ancak bu
süreçte vatandaşlarımızın duyarlılığı ve desteği de
büyük önem taşıyor. Temiz bir çevre sadece
belediyenin değil, hepimizin ortak çabasıyla
mümkün olur. 
Gelin, Karşıyakamızı hep birlikte daha temiz, daha
yaşanabilir bir kent haline getirelim” diye konuştu.

Çevre ve görüntü kirliliğine geçit yok

Germencik Belediye Başkanı Burak
Zencirci, 250 hanelik sitenin bir yıldır süren
mağduriyetini ortadan kaldırdı.  Orkent
sitesinde bir müteahhit firma tarafından
dış cephe kaplaması yapılan ve iş
tamamlandığında firma tarafından
alınmayan molozlar site sakinlerinin bir
yıldır çözülmeyen sorunu olarak
duruyordu. Vatandaşlardan gelen talep
üzerine duruma kayıtsız kalmayan
Başkan Zencirci’nin talimatıyla
kamyonlarca inşaat molozu saatler içinde
siteden kaldırıldı. 
Moloz temizliğiyle ilgili açıklama yapan
Zencirci, “Orkent sitemizde bir yıldır
mağduriyet yaratan bir inşaat molozu
problemi vardı. Germencik Belediyesi
olarak onların bu mağduriyetini gidermek
için çalışma yaptık ve tamamladık.
Halkımızın menfaatleri, huzur ve
mutluluğu herşeyden önce gelir. Biz halka
hizmet için varız ve bu çizgide ilerlemeye
devam ediyoruz. Sorunları çözüldüğü için
mutlular ve ben de onların bu mutluluğu
sebebiyle mutluyum” dedi.

1 yıllık sorun
çözüldü

Şehir hastanesinde
sorunlar bitmiyor

TSE Kalitesinden
ödün verilmiyor

Çiğli Belediyesi, kalite yönetim
belgesi için yapılan son denetimi
başarıyla geçti. Çiğli Belediye
Başkanı Onur Emrah Yıldız, “Bu
başarı, Çiğli Belediyesi’nin hizmet
kalitesine verdiği önemin ve
sürdürülebilir yönetim anlayışının bir
göstergesidir” dedi.
Yıldız, “ Çiğli halkına en iyi hizmeti
sunmaya devam edeceğiz. Kalite
yönetim sistemine verdiğimiz
önemle, gelecekte de başarılı
çalışmalarımıza devam etmeyi
hedefliyoruz. İnanıyorum ki bizler bir
kez daha başarı ile belgemizi devam
ettireceğiz” diye konuştu.

Kent için çevreci
projeler

Bu yıl ‘Dönüşümün Eşiğinde’
temasıyla sekizinci kez düzenlenen
RE360 Gayrimenkulün Büyük
Buluşması, Türkiye gayrimenkul
sektörü ve paydaşlarını bir araya
getirdi. Buluşmada Marmaris
Belediye Başkanı Acar Ünlü de bir
konuşma yaptı.  Ünlü şunları söyledi,
“Yeni nesil belediyecilik anlayışı
sadece hizmet sunumunda değil,
aynı zamanda yönetim biçiminde de
dönüşümü ifade ediyor. Katılımcı,
şeffaf, yenilikçi ve teknoloji odaklı bir
yönetim anlayışıyla şehirlerimizi
sadece bugünün değil, geleceğin
ihtiyaçlarına uygun şekilde
dönüştürmek zorundayız. Marmaris
Belediyesi olarak, binaların hem
çevresel hem de yapısal
dayanıklılığını artırmayı hedefliyoruz.”

Bilim Parkı’nı akın
ettiler

Geçtiğimiz yıl Robotik ve Kodlama
Eğitim Merkezi’nin açılmasıyla
birlikte dijital oyun kodlama ve
tasarım eğitimleri de verilmeye
başlanan Menteşe Belediyesi Çocuk
Bilim Parkı, ziyaretçilerin yoğun
ilgisiyle karşılaşıyor. Park
bünyesindeki Robotik ve Kodlama
Eğitim Merkezi’nde de öğrenciler,
robotik projeler geliştirme ve
kodlama eğitimi alarak algoritma
mantığını kavrama fırsatı buluyor.
Merkezde verilen Temel Kodlama ve
Robotik Eğitimini tamamlayan 60
öğrenci sertifikalarını alırken, 25
öğrenci eğitimlerine devam ediyor. 
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minmez@gmail.com

Sinpaş’a karşı
direnen kazandı

Marmaris'teki Sinpaş projesinin
ruhsatlarının iptali, hem çevre hem
de inşaat sektörü için önemli bir
dönüm noktası oldu. Peki, bu karar
neden alındı, kim haklı ve bundan
sonra neler bekliyor?

Muğla İdare Mahkemesi'nin
kararına göre, Sinpaş projesi, imar
planlarına, çevre mevzuatına ve
teknik şartnamelere uymadığı
gerekçesiyle 33 ruhsat iptal edildi.
Projenin, doğal çevreye zarar
vereceği, kıyı şeridini tahrip edeceği
ve yerel halkın yaşam kalitesini
düşüreceği yönündeki endişeler,
mahkemenin kararını etkileyen
başlıca faktörler arasında yer aldı.

Peki, kim haklı?
Bu konuda net bir "haklı" veya

"haksız" demek zordur. Çevreciler
ve yerel halk, projenin doğaya ve
yaşam alanlarına verdiği zararın
önüne geçmek için mücadele
ederken, Sinpaş gibi büyük bir şirket
de 450 milyon dolar olarak açıkladığı
yatırımını korumak istiyor. Ancak
mahkemenin kararı, çevresel
kaygılar ve yasal düzenlemelerin
önemini bir kez daha ortaya koydu.

Bu karar aslında yıllar önce
alınmalıydı, çevrecilerin haklı
haykırışına kulak verilmeliydi. Sinpaş
arazisinin ilk sahibi Emin Hattat’ın
yaptığı şekilde devam edilmeli,
orman arazisine girilmemeli ve doğa
katledilmemeliydi.

Geç gelen bir karar…
Şimdi ne olacak?
Kesilen ağaçlar, moloz yığını

haline getirilen bölge eski haline nasıl
getirilecek?

Bu kıyımlardan kim sorumlu?
Belediye ruhsatları iptal etti ve

para cezası kesti.
Sonuç…
Sinpaş farklı bir yolla tekrar

ruhsat almak için çaba gösterecek.
Şirket, kararın gerekçelerini
inceleyecek ve hukuki süreçleri
devam ettirecektir. Yargıtay'a
başvurma veya yeni bir proje
sunacak.

Sinpaş kararının etkileri, sadece
Marmaris'i değil, tüm Türkiye'yi
ilgilendiriyor. Bu karar, çevresel
duyarlılığın arttığını ve yargının bu
konuda daha etkin bir rol oynamaya
başladığını gösteriyor. Önümüzdeki
dönemde, benzer projelerin daha
sıkı denetime tabi tutulmalı.
İnşaatlar yükseldikten sonra

doğa katledildikten sonra ruhsatı
iptal etseniz ne olacak?
Şunu da belirtmek isterim,

burada sadece Sinpaş değil, onu
denetlemeyen, itirazları duymazdan
gelen eski belediye başkanı ve
yönetimi ayrıca suçludur.

Suçluların cezalandırılmasını
beklerken, bir takdir ve teşekkürü
Muğla ve Marmarisli çevreci dostlara
yapmak gerek.

Gözaltılara, şiddete ve baskılara
rağmen pes etmediler. Sinpaş’ın
doğaya verdiği zararı günlerce
soğuk sıcak, yağmur demeden
sokaklarda direnerek savundular

Çevrecilerin direnişi bir örnektir.
Teşekkürler Marmarisli

çevreciler,

MEHMET İNMEZ

Çeşme Belediye Başkan8 Lal Denizli,
Çakabey Kültür Merkezi’nde ‘Esnaf Buluşmas8’
düzenledi. Denizli, Çeşme esnaf8n8n sorunlar8n8,
talep ve önerilerini dinledi, onlar8 tek tek
yan8tlad8.

Başkan Denizli, burada yapt8ğ8 konuşmada;
Çeşme esnaf8n8n sorunlar8n8, talep ve önerilerini
dinlemek ve birlikte çözüm yollar8 aramak için
topland8klar8n8 belirterek, “Sizlerin kat8l8m8, bu
süreci daha güçlü ve verimli hale getiriyor.
Bugüne kadar neler yapt8k ve sonraki y8llarda
nas8l bir yol haritas8 çizmek istiyoruz bunlar8
değerlendirmek için toplanm8ş bulunuyoruz”
dedi.

Başkan Denizli, esnaf8n soru, görüş ve
önerilerini tek tek dinleyerek, onlar8 yan8tlad8.
Buluşmada, kent dokusuyla uyumlu bir çevre
düzenlemesinden temizlik işleri ve kültür
turizmini art8rmaya yönelik yap8lacak çal8şmalara
kadar pek çok konu görüşüldü. Başkan Denizli,
Çeşme’nin mimari estetiğini korumak,
geliştirmek ve kent dokusuyla uyumlu bir çevre
düzenlemesi amac8yla mimarlar taraf8ndan
haz8rlanan bir ‘Kentsel Tasar8m Rehberi’ üzerine
çal8şt8klar8n8 da sözlerine ekledi.

Buca Belediyesi, vatandaşlara
destek olmay8 sürdürüyor. Tam 4 çeşit
yemeğin 45 lira olduğu belediye
lokantalar8, özellikle öğrenciler ve
emeklilerden büyük ilgi görüyor. 

Buca Belediye Başkan8 Mimar
Görkem Duman, “Yerel yönetim
olarak bu süreçte bir sorumluluk almak
istedik. Olabildiğince uygun rakamla
vatandaşlar8m8z8n sağl8kl8, lezzetli,
temiz g8daya ulaşmas8n8 hedefledik.
Ayr8ca lokantalar8m8zda “Ask8da
Yemek” uygulamas8n8 da hayata
geçirdik. Buca’m8zda dayan8şmay8
büyütmekten mutluluk duyuyoruz”
diye konuştu.

SADECE ÇORBA 100 TL
Belediyenin bu projesinin özellikle

öğrencilerin yüzünü güldürdüğünü
belirten emekli Filiz Eraslan, “Sadece
bu çorba d8şar8da 100 lira. Öğrenci bu

rakam8 nas8l versin? Bu öğrenci ne yesin? Kitap
m8 als8n, ev kiras8n8 m8 versin? Su paras88 m8
versin” dedi.

İzmir Büyükşehir Belediyesi
Gençlik ve Spor Hizmetleri Dairesi
Başkanl8ğ8 bünyesinde yürütülen,
gençlerin gönüllü projelere kat8l8m8n8
art8ran sosyal sorumluluk projesi
Mahallede Dayan8şma Var’8n yeni
dönemi başlad8. Başkan Dr. Cemil
Tugay da, projede yer alan gönüllü
gençlerle buluştu. 

Projeye dahil olan gençlere
seslenerek “Temas ettiğiniz çocuklar
gibi milyonlarca başka çocuğun
birilerinin ilgisine, desteğine ihtiyac8

olduğunu düşünün. Bir de hepimizin
birbirine gerçekten destek olduğu,
dayan8şma içinde olduğu bir dünyada
her şeyin iyiye gittiğini düşünün.
Bakt8ğ8m8z yerde açl8k, yoksulluk,
sefalet, mutsuzluk, ac8, hastal8klar
olmas8n, kötü şeyler görmeyelim.
Bunlar emekle oluyor, birilerinin
çal8şmas8yla oluyor. O yükü biz
insanlar s8rtlayacağ8z. Bu bilince ne
kadar erken ulaş8rsak o kadar iyi. Sizin
bir graml8k emeğiniz, çaban8z emin
olun zaman içinde tonlarca ağ8rl8ğ8

olan faydalara, iyiliklere sebep olacak”
dedi. 

Tugay, her bir gencin kendileri için
çok k8ymetli olduğunu söyleyerek
“Gençler isterse, dünyay8 değiştirebilir.
Gençlerimizin mutlu olmas8n8, bilinçli
olmas8n8, ülke ile dünyan8n
sorunlar8n8n çözümünde aktif
olmalar8n8 istiyoruz. Yapmaya
çal8şmam8z gereken şey, hep beraber
güzel bir geleceği hayal etmek. Ancak
hayal ettiğimiz güzel şeylerin olmas8
için çal8şmam8z gerekiyor” diye

konuştu.

Hak ettiği yerde değil
Türkiye’nin hak ettiği yerde

olmad8ğ8n8 ve daha iyi yönetilmesi
gerektiğini söyleyen Tugay, “Çok
çal8şmak ve çok doğru şeyler yapmak
zorunday8z. Sizler Avrupa’n8n
herhangi bir ülkesindeki bir genç kadar
değerlisiniz. Sadece bu ülkenin bilinçli
insanlar taraf8ndan yönlendirilen iyi
yönetimlere ihtiyac8 var. Belki onlar
sizler olabilirsiniz” dedi. 

Üçüncü belediye lokantası açılıyor

Tugay: Güzel bir
geleceği hayal edin

Pazaryerine trafik
düzenlemesi

Bornova Belediyesi, Merkez Kapalı
Pazaryeri önündeki trafiğin kilitlenme-
sine neden olan park sorununu çöz-
mek için UKOME kararı
doğrultusunda orta refüj çalışması
başlattı. Ekipler Yüzbaşı İbrahim
Hakkı Caddesi ile Mustafa Kemal
Caddesi’ni birbirine bağlayan yolu
saksılarla böldü. Sokakta park etme
imkânı ortadan kalktığı için trafik hızla
açıldı. Başkan Ömer Eşki, “Yaşanan
yoğunluk bağlı olduğu ana caddeleri
bile tıkayacak noktaya geliyordu. Biz
de geniş saksılar getirerek refüjün ya-
ratacağı etkiyi gözlemledik. Hem
sokak güzelleşti hem de sorun kendi-
liğinden ortadan kalktı” dedi.

Gönüllü gençlerle buluştu,kent için yaptığı projeler hakkında bilgi paylaştı 

17 ARALIK 2024 Salı

Çeşme’de ‘Esnaf Buluşmas8’
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Ayd9n kent genelinde
yaşanan sağanak yağ9ş sonras9
Ayd9n Büyükşehir Belediyesi
ve Ayd9n Su ve Kanalizasyon
İdaresi Genel Müdürlüğü
(ASKİ) ekipleri teyakkuza
geçti.

Ayd9n'9n birçok farkl9
noktas9nda sağanak yağ9ş etkili
oldu. Aniden h9zlanan sağanak
yağ9ş nedeniyle oluşabilecek
olumsuzluklara karş9 ilk
müdahale Büyükşehir
Belediyesi ve ASKİ
ekiplerinden geldi.
Vatandaşlar9n can ve mal
güvenliğini riske atan
durumlara karş9 teyakkuza
geçen Büyükşehir Belediyesi
ve ASKİ ekipleri şehrin dört bir
yan9nda önlemler ald9.  Yağmur
suyu hatlar9n9n, 9zgaralar9n,
mazgallar9n ve rögarlar9n
temizliklerini gerçekleştiren
ekipler yollarda oluşan çamur

birikintilerine de müdahale etti. 
Büyükşehir Belediyesi

İtfaiye Daire Başkanl9ğ9, Çevre
Koruma ve Kontrol Dairesi
Başkanl9ğ9, Park ve Bahçeler
Dairesi Başkanl9ğ9, Fen İşleri
Dairesi Başkanl9ğ9 ve ASKİ
ekiplerinin çal9şmalar9
vatandaşlardan da takdir
toplad9. Ekiplerin
çal9şmalar9ndan memnuniyet
duyduklar9n9 belirten
vatandaşlar, yağmura rağmen
kendilerini yaln9z b9rakmayan
Ayd9n Büyükşehir Belediye
Başkan9 Özlem Çerçioğlu'na
teşekkür etti.

Başkan Çerçioğlu, sağanak
yağ9ş9n etkili olduğu tüm
ilçelerde çal9şmalar9n devam
edeceğini belirtti. Başkan
Çerçioğlu, vatandaşlar9n
yanlar9nda olmay9
sürdüreceklerini ifade etti. 

 BU BİR İLANDIR

Ayd9n Büyükşehir Belediyesi,
sosyal belediyecilik uygulamalar9na
h9z kesmeden devam ediyor.

K9ş mevsimiyle birlikte hava
s9cakl9klar9n9n düşmesinin ard9ndan
Büyükşehir Belediyesi, her y9l
olduğu gibi bu y9lda çorba ikram9yla
vatandaş9n ve esnaf9n yüzünü
güldürmeye devam ediyor.
Uygulamadan çok memnun
kald9klar9n9 dile getiren vatandaşlar,
çorba ikram9n9n ekonomik olarak
bütçelerine katk9 sağlad9ğ9n9 belirtti.
Vatandaşlar s9cak çorba ikram9 için
Ayd9n Büyükşehir Belediye Başkan9
Özlem Çerçioğlu’na teşekkür etti. 

Gurur duyuyoruz
42 y9ld9r Ayd9n’da yaşad9ğ9n9

söyleyen Doğan Kaplan, sabah
yürüyüşlerinde Ayd9n Büyükşehir
Belediyesi’nin çorba ikram9 ile
kahvalt9s9n9 yapt9ğ9n9 belirtti.
Kaplan, “Özlem Han9m9n bu çorba
hizmetlerinden ve diğer
hizmetlerinden çok memnunum.

Her sabah spor yap9yorum, 5-6
senedir de her sabah bu çorbadan
içiyorum, sporda denk geldiğimde
mutlaka içiyorum. Öğrenciler de
içiyor, esnaf da içiyor, bizler de
içiyoruz; sabah keyfi oluyor, daha
ne olsun ki. Lakab9n9 da güzel
koymuşlar ‘Topuklu Efe’ olarak.
Gurur duyuyoruz, başar9lar
diliyoruz” dedi.

İnsanlar buradan çorba alıyor
Ekonomik s9k9nt9lar yaşayan

vatandaşlar9n da çorba ikram9ndan
alarak çocuklar9 ile birlikte
kahvalt9 yapt9ğ9na dikkat çeken
Mehmet Yanbaşl9, Başkan
Çerçioğlu’na teşekkür etti.
Yanbaşl9, “Allah bin kere raz9
olsun. Halk9m9z burada sabah
kahvalt9s9 yap9yor bunun ile Allah
bin kere raz9 olsun. Çok güzel tad9,
güzel olmasa zaten ben içmem de
almam da. Durumu olmayan
insanlar da tencere ile geliyor,
dolduruyorlar; 3-4 kişilik bir aile

çoluğuyla çocuğuyla o çorbay9
içebiliyor yani” İfadelerini
kulland9.

Efeler ilçesinde esnaf olduğunu
belirten Serdar Türk ise “Özlem
Başkandan gayet memnunuz.
Eşim ile birlikte işe geldik,

buradan çorbam9z9 ald9k yan9na da
bir simit ald9k şimdi işe gidiyoruz,
gayet güzel” diye konuştu.

Pazar esnaf9 Meliha Özalp, çorba
ikram9ndan dolay9 Başkan
Çerçioğlu’na teşekkür ederek, “Ben
Özlem Başkandan kap9mda

bekleseler bile vazgeçmem. Ben onu
çok seviyorum, onun için çarş9larda
bile kavga ediyorum. Çorba çok
güzel, o kadar güzel ki… Allah raz9
olsun Özlem Başkandan, Allah
baş9m9zdan eksik etmesin” dedi.

 BU BİR İLANDIR

AYDIN BÜYÜKŞEHİR BELEDİYESİ KENTİN
DÖRT BİR YANINDA TEYAKKUZA GEÇTİ

Aydın Büyükşehir Belediyesi, Isparta'da
meydana gelen helikopter kazasında şehit
olan Teğmen Mustafa Atakan Dut için hayır
düzenledi.

Hayır etkinliği, kahraman şehidin
ebediyete uğurlandığı Germencik ilçesi Çarşı
Camii önünde gerçekleştirildi. Büyükşehir
Belediyesi ekiplerince gerçekleştirilen hayra
vatandaşlar yoğun ilgi gösterdi. Hayırdan
alan vatandaşlar, duyarlılığından dolayı Aydın
Büyükşehir Belediye Başkanı Özlem
Çerçioğlu’na teşekkür etti. 

Başkan Çerçioğlu, eğitim uçuşu
esnasında meydana gelen kazada şehit olan
kahraman askerlere bir kez daha Allah’tan
rahmet, yakınlarına başsağlığı dileyerek,
"Şehit olan kahraman askerlerimize bir kez
daha Allah’tan rahmet, yakınlarına ve
milletimize başsağlığı diliyoruz. Vatanımız
uğruna can veren tüm kahramanlarımızı
saygı, rahmet ve minnet ile anıyoruz.
Dualarımız Mehmetçiklerimizle" ifadelerini
kullandı. 

 BU BİR İLANDIR

BAŞKAN ÇERÇİOĞLU ŞEHİT TEĞMEN İÇİN HAYIR DÜZENLEDİ

ÇERÇİOĞLU KARA KIŞTA
VATANDAŞIN YANINDA

17 ARALIK 2024 Salı
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Meryem Ana Evi Otopark gelirleri
elinden al;nan Efes Selçuklu
vatandaşlardan yoksulluğa ve kent
hakk;na karş; hamle geldi. Kent
Konseyi’nin çağr;s;yla toplanan kentteki
sivil inisiyatifler, vatandaşlar “Yoksulluk
ve Kent Hakk;” için rota oluşturdu.

Yoksulluk ve kent hakk; için Prof. Dr.
Ahmet Taner K;şlal; Toplant; Salonu’nda
gerçekleşen foruma yüzlerce Efes
Selçuklu yurttaş kat;ld;. “Yoksulluk ve
Kent Hakk;” başl;ğ; alt;nda yoksulluk
kavram;, kentte yoksulluğun boyutlar; ve
çözüm önerileri konuşuldu. Kat;l;mc;lar
ayr;ca Selçuk’un sorunlar;, kat;l;mc;l;k,
yoksulluk ve kent hakk; kavramlar;

üzerine düzenlenen bir dijital anket
sorular;n; da cevaplad;.

Ayr;ca otopark gelirlerinin yeniden
Selçuk Belediyesinde kalmas; için
başlat;lan imza kampanyas; için bu defa
Selçuk İstasyon Meydan;nda stant
kuruldu. Çevre ilçelerden gelen
vatandaşlar;n da destek verdiği kampanya
sonras; tüm imzalar;n ilgili kuruma
gönderileceği belirtildi.

Stand; ziyaret ederek imzalar;yla
kampanyaya destek olan vatandaşlar,
otopark işletmesinin yeniden Selçuk
Belediyesi taraf;ndan yap;lmas;n;,
otopark gelirlerinin ilçede kalmas;n;
istediklerini ifade etti.

Menemen’de 23 Aral;k 1930’da
Cumhuriyet karş;tlar; taraf;ndan
katledilen asteğmen Mustafa Fehmi
Kubilay ve devrim şehitlerinin an;s;na
haz;rlanan “Kubilay An;t; Sergisi” için
geri say;m başlad;. Kubilay’;n şehit
olduğu tarih olan 23 Aral;k’ta İzmir’de
aç;lacak sergide, Menemen’deki
Kubilay An;t; ve devrim şehidin
yaşam;n; ayr;nt;l; anlatan bilgi, belge ve
fotoğraflara yer veriliyor.

KUBİLAY’IN IŞIĞINDA 
İzmir Büyükşehir Belediyesi ve

Cumhuriyet gazetesi işbirliğiyle
yaşama geçirilen sergiye, Menemen
Belediyesi Kent Arşivi ve Müzesi,

araşt;rmac; yazar Oktay Özengin ve
ADD Genel Başkan Başdan;şman;
Ahmet Gürel de katk; sağlad;.

Serginin aç;l;ş;n;n hemen ard;ndan
“Şehit Kubilay’;n Iş;ğ;nda Laiklik
İlkesi” başl;kl; bir toplant; yap;lacak.
Ahmet Adnan Saygun Sanat
Merkezi’nde saat 20.00’deki toplant;da,
Çağdaş Yaşam; Destekleme Derneği
(ÇYDD) Başkan; Prof. Dr. Ayşe
Yüksel, Atatürkçü Düşünce Derneği
Genel Başkan; Mustafa Hüsnü Bozkurt
konuşma yapacak. Sergi, hafta içi ve
cumartesi 09.00-17.00, pazar da 12.00-
17.00 saatleri aras;nda gezilebilecek.
“Kubilay An;t; Sergisi” 31 Ocak
2025’e dek aç;k kalacak.

Meryem Ana Evi otoparkı
için imza kampanyası 

Türkiye Cumhuriyeti’nin ilk devrim şehitleri Asteğmen Kubilay ve silah arkadaşları, katledilişlerinin 94. yıldönümünde Menemen’de anılacak

KUBİLAY ANILACAK

Bodrum Belediye Başkanı
Tamer Mandalinci, yağmur
sonrası durum tespiti yapmak
için Turgutreis Sanayi Sitesinde
saha ziyareti gerçekleştirdi

Esnaf ve vatandaşlardan
gelen talep, öneri ve şikayetleri
de yerinde inceleyen
Mandalinci, özellikle yağmur
suyu hattı ve mazgal taleplerini
yerinde tespit etti. Şiddetli
yağmur sebebiyle yaşanan

mağduriyetlerin bir an önce son
bulması için ilgili müdürlere
talimat verdi.

Bodrum Belediye Başkanı
Tamer Mandalinci, saha ziyareti
ile ilgili yaptığı açıklamada
şunları söyledi: “Kentimizin her
noktasında saha çalışmaları
yapıyor ve esnafımızla,
vatandaşlarımızla istişarelerde
bulunuyoruz. Bu hafta saha
ziyaretlerimize şiddetli

yağmurdan etkilenen bölgemiz
Turgutreis’ten başladık.
Bodrum’umuzun her
noktasında, hemşerilerimizin
yaşam kalitesini artırmak ve
gerekli iyileştirmeleri yapmak en
büyük önceliğimiz. 7167
Sokak’ta esnaflardan gelen
istinat duvarı talebini de
inceledim. Herhangi bir aksilik
olmazsa ocak ayında
çalışmaları başlatacağız.”
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Kentin her noktasında çalışıyoruzKentin her noktasında çalışıyoruzKentin her noktasında çalışıyoruzKentin her noktasında çalışıyoruzKentin her noktasında çalışıyoruz

Cüneytbey Mahallesi’ne kilit parke döşendi
Menderes Belediyesi Fen İşleri Müdür-

lüğü ekipleri Cüneytbey Mahallesi’nde yol

yenileme ve onarım çalışması gerçek-

leştirdi. 665 Sokak’ta yer alan toprak yol

kilit parke ile kaplanarak yeni haline

kavuşturuldu. 660 Sokak’ta ise hasar

görmüş kısımlarda kilit parke tadilatı

yapıldı. Ekipler, toplamda 850 metrekare

kilit parke ile 220 metretül bordür çalış-

ması gerçekleştirdi. Menderes Belediye

Başkanı İlkay Çiçek, “Planlamamız kap-

samında hizmetlere devam ediyoruz.

Vatandaşlarımızın memnuniyeti bizleri

de mutlu ediyor. Yolumuzun yeni hali

mahallemize hayırlı olsun” dedi.
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Muğla Büyükşehir Belediyesi MUSKİ
Genel Müdürlüğü taraf:ndan Marmaris
ilçesindeki 6 Mahalleye kesintisiz su
sağlayacak olan ve 360 Milyon TL yat:r:mla
hayata geçirilen ‘Bozburun Yar:madas: İçme
Suyu Projesi’nin aç:l:ş töreni yap:ld:.

Aç:l:şta konuşan K:y: Ege Belediyeler
Birliği ve Muğla Büyükşehir Belediye Başkan:
Ahmet Aras, Dünya genelinde yaşanan
kurakl:ğ:n Muğla’da etkisini gösterdiğini bu
nedenle başta denizden su ar:tma olmak üzere
alternatif yöntemler üzerinde çal:şt:klar:n:
söyledi. Aras, turizm sezonunda 6-7 Milyon
nüfusa ulaşan Muğla’da vatandaşlar: susuz
b:rakmamak ve tar:m:n susuzluktan
etkilenmemesi için çal:şacaklar:na vurgu
yaparak, çok “Kurakl:ktan etkilenen illerin
aras:nda birinci s:raday:z şu an. Turizm
sezonunda nüfusumuz 6-7 milyona ç:kan

Muğla’y: susuzluktan etkilenmemesi için susuz
b:rakmamak olacakt:r. Kentimiz adaletli bir
şekilde her yeri kalk:ns:n istiyoruz. Bir an önce
bölgeye ar:tma tesisini kazand:ral:m ki, tar:mda
kullanal:m, peyzajda kullanal:m, temizlikte
kullanal:m, tarlalar:m:z: yeşertelim.

360 milyon TL’ye maloldu
MUSKİ Genel Müdürü Y:lmaz Şengül,

“Dünyan:n en önemli turizm kentlerinden biri
olan Muğla’n:n kaynaklar:n: koruyarak
geleceğe aktarmak üzere say:n başkan:m:z tüm
alt ve üst yap: eksiklerinin giderilmesi ve
Muğla’n:n iklim krizine dirençli bir şehir
olmas: için tüm girişimlerin işbirliği içerisinde
başlat:lmas: talimat:n: vermiştir. Bugün
aç:l:ş:n: yapm:ş olduğumuz Bozburun
Yar:madas: içme suyu projesi de bu gayretin
örneklerinden birisidir” dedi.

Bodrum’da yaşayan say:s:n:n her
geçen gün artmas:, resmi nüfusun ise
yaşayan say:s:yla ayn: olmamas:
nedeniyle Başkan Tamer Mandalinci
vatandaşlara çağr: yapt:. Başkan
Mandalinci, “İkametini Bodrum’a
al!” slogan:yla halka ilettiği
mesaj:nda şunlar: söyledi:

“Dokusuyla, rengiyle herkesin
hayallerini süsleyen; keyif dolu
yaşam sunan kentimizi tercih
etmenizden ve yaşam:n:z: güzide
kentimiz Bodrum’da sürdürmenizden
mutluluk duyuyorum. Bodrum’da
yap:lan son nüfus çal:şmas:n: göz
önünde bulundurursak resmi
nüfusumuz 198 bin 335 olmas:na
rağmen, Bodrum yaşayan: say:m:z
450 bine ulaş:yor. Yaz nüfusumuz
ise 1 milyonun üzerinde. Bodrum
Belediyesi olarak en önemli
kaynağ:m:z İller Bankas: ve
buradan ayr:lan bütçe “198 bin
335” kişi üzerinden hesaplan:yor.
Kentimize sunduğumuz katk:lar:n
artmas: ve daha etkili hizmet
yaratmam:z için ikametinizi
Bodrum’a alarak bütçemizin
artmas:na katk: sunabilirsiniz.
İlçe Nüfus Müdürlüğünden
işlemlerinizi gerçekleştirmenizi
diliyor, duyarl:l:ğ:n:z için
teşekkür ediyorum.”

Bodrum ve Marmaris Belediye Başkanları ilçede ikameti gözükmeyen vatandaşlara “İkametini al” çağrısında bulundu

70 y:ll:k su hasretini bitiren proje

Yiğit: Eğitim çok
önemli

Balçova Belediye Başkanı Onur
Yiğit, ilçedeki devlet okullarının aile
birlikleri temsilcileri ile bir araya
geldi. 

Başkan Onur Yiğit, çöküntünün
sebebinin de eğitimsizlik olduğunu
ifade etti. “Eğitim bu yüzden çok
kıymetli” diyen Yiğit, şöyle devam
etti: “Türkiye’nin geleceği,
çocuklarımıza vereceğimiz eğitimle
şekillenecek. Ya çok kötüye, ya da
çok iyiye gideceğiz. Eğitimsiz bir
toplum, suç işleyen bir toplum,
kadınına, çocuğuna, yaşlısına
şiddet uygulayan bir toplum ve
hepimiz burada yaşıyoruz. Bu
hepimize bir zarardır. O yüzden biz
bunu değiştirmek için çalışıyoruz.
Siyasete, ‘siyasi kariyer elde
edeyim’ diye girmedim. ‘Toplumu
nasıl daha ileriye götürebiliriz’,
‘İnsanlara nasıl dokunuruz’
hayalleriyle girdim. Zaten insanlara
dokunamazsam yaptığım belediye
başkanlığının da bir anlamı yok. O
yüzden birlikte mücadele ederek
zorlukların üstesinden geleceğiz.” 

MARMARİS'E TAŞI, GÜCÜMÜZE GÜÇ KAT!
Marmaris Belediye Başkanı Acar Ünlü ise

ilçede yaşayan ancak resmi ikameti Marmaris’te
bulunmayan vatandaşlara yönelik ikametgâh-

larını Marmaris’e almaları çağrısında bu-
lundu.

Son verilere göre tabela nüfusu
96 bin 778 olan ancak kış aylarında
yaklaşık 200 bin, yaz aylarında ise
800 bin kişiye hizmet sunan Mar-
maris Belediyesi “İkametgahını
Marmaris’e taşı, gücümüze güç
kat” sloganıyla bir kampanya

başlattı. Marmaris’te belediye hizmetlerinden
faydalanan ancak ikametgahı ilçede olmayan
vatandaşlara çağrıda bulunarak ikametgahlarını
Marmaris’e taşımalarını istendi. Böylece
Belediye’nin resmi nüfusuna göre İller
Bankası’ndan alacağı payın artacağı vurgu-
landı.  Marmaris Belediye Başkanı Acar Ünlü de
şehirdeki hizmetlerin daha etkin bir şekilde
sunulması için Marmaris’te yaşayan ancak
resmi ikameti başka yerde olan vatandaşların
ikametgahlarını ilçeye taşımalarının önemli
olduğunu söyledi.

Başkanlardan yazlıkçılara 
“İkametini al!” çağrısı
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Dan1ştay taraf1ndan iptal edilen
Çeşme projesiyle ilgili TMMOB İzmir
İl Koordinasyon Kurulu'ndan aç1klama
geldi. Dan1ştay 4. Dairesi, ‘İzmir’in
Kanal İstanbul’u olarak adland1r1lan ve
16 bin hektarl1k bir alan1 kapsayan
Çeşme Turizm Projesi’ni iptal etti. 

Avukat Arif Ali Cang1 taraf1ndan
okunan bas1n aç1klamas1nda Dan1ştay
4. Dairesi taraf1ndan verilen kararla
Çeşme Kültür ve Turizm Koruma ve
Gelişim Bölgesinin s1n1rlar1n1n daha
fazla genişletilmesinin önüne
geçildiğini belirterek, "Art1k Çeşme
Yar1madas1 sadece korunmal1,
bölgenin doğal ve kültürel değerlerine
zarar verecek yeni girişimlerde
bulunulmamal1d1r. Kültür ve Turizm
Bakanl1ğ1na çağr1da bulunuyoruz,
Dan1ştay karar1n1n arkas1ndan
dolanmay1n, daha fazla kamu zarar1na
yol açmay1n. Şimdiye kadar olduğu
gibi, bundan sonra da kentimizin ve
bölgemizin ortak yaşam alanlar1n1n,
müşterek varl1klar1n1n korunmas1n1n
takipçisi olmaya devam edeceğiz"

ifadesini kulland1.
İzmir Barosu Başkan1 Sefa Y1lmaz

ve İzmir Tabip Odas1 Başkan1 Prof. Dr.
Mehmet Ceyhun Özyurt da davaya
müdahil olma taleplerinin
reddedilmesine tepki gösterdi

REZİDANS ÇÖPLÜĞÜ
Çeşme Yar1mada Çevre Derneği

Ahmet Gürler ise "Bu sonuç çok güzel

ancak Çeşme şu anda Türkiye’nin en
çok rant getiren yeri. Ve asl1nda bu
proje arka planda devam etmektedir.
Çeşme çok h1zl1 bir şekilde rezidans
demiyorum ‘rezildans’ çöplüğüne
döndü. Otel hissesi alt1nda inşa
edilerek kibrit kutusu kadar daireler
milyarlarca Euroya sat1l1yor. Bu işten
ne kadar rant kazanmak isteyen varsa
Çeşme’ye gelmektedir" dedi.

BARAJLARDA SU SEVIYESININ DÜŞMESI ARDINDAN, VATANDAŞLARA SU TASARRUFU ÇAĞRISI YAPILDI

“Çeşme Yar1madas1 
sadece korunmal1”

Liselere Geçiş Sistemi Sınavı'na ve
Yükseköğretim Kurumları Sınavı'na
hazırlanan bin 180 öğrenci, Gaziemir
Belediyesi Destek Eğitim Kursu'nda eğitim
görüyor. Merkezde etütler ve birebir dersler
de yapılıyor. GAZİDEK, Ana Kurs Merkezi,
Sarnıç Kurs Merkezi ve Aktepe Kurs
Merkezi'nde olmak üzere üç noktada
hizmet veriyor. Eğitim gören öğrencilere,
rehberlik ve danışmanlık hizmetleri de
sunuluyor.

"Ülkemizde yaşanan ekonomik kriz,
yurttaşlarımızın ekonomik zorluk
çekmelerine neden oluyor. Eğitim giderleri

de ailelerin bütçesini zorlayan kalemlerin
başında geliyor" diyen Gaziemir Belediye
Başkanı Ünal Işık, "Biz de öğrencilerimize
eğitimde fırsat eşitliği sağlamak ve ailelere
destek olmak için Gaziemir Belediyesi
Destek Eğitim Kursu'nda, ücretsiz eğitim
veriyoruz. Bu yıl, bin 180 öğrenci,
merkezimizde eğitim görüyor. Sınavlara
hazırlanan öğrencilere ücretsiz eğitim
vererek ailelerin bütçesine dolaylı olarak
yaklaşık 95 milyon liralık destek sağlıyoruz.
Çocuklarımızın, gençlerimizin hayallerine
ulaşabilmeleri için onlara destek olmaya
devam edeceğiz" diye konuştu. 

Bin 180 öğrenciye ücretsiz eğitim

Ege’de barajlar
alarm veriyor
Ege’de barajlar
alarm veriyor
Ege’de barajlar
alarm veriyor
Ege’de barajlar
alarm veriyor
Ege’de barajlar
alarm veriyor
Ege’de barajlar
alarm veriyor
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Türkiye’nin gözde turizm
merkezi Bodrum’da, su kaynakları
alarm vermeye başladı. Kentin en
önemli içme suyu kaynakları olan
Geyik ve Mumcular barajlarındaki
doluluk oranları, 8 Kasım itibariyle
kritik seviyelere düştü. Geyik Barajı
yüzde 7’ye kadar gerilerken, Mum-
cular Barajı yüzde 5 doluluk
oranıyla endişe oluşturdu.

Kasım ve Aralık aylarında etkili
olan yağışlar bölgeye bir nebze
olsun nefes aldırdı. 6-9 Aralık tarih-
leri arasında Milas’a metrekareye
61,8 kilogram, Bodrum’a ise 60
kilogram yağış düştü. Yağışların
ardından Geyik Barajı’ndaki dolu-
luk oranı yüzde 14’e yükselirken,
baraj havzasını beslemeyen Mum-
cular Barajı’ndaki seviye
değişmedi.

Geçtiğimiz yıl aynı dönemde
Geyik Barajı’ndaki doluluk oranı
yüzde 27 olarak kaydedilmişti.
Mumcular Barajı’nda ise seviye bu
yılki oranla aynı kaldı. Öte yandan,
Bodrum’a içme suyu sağlayan ana
kaynak olan Geyik Barajı’ndaki su
seviyesinin düşük kalması, il-
erleyen dönemler için kaygı oluştu-
ruyor.

CİDDİ ÖNLEMLER ŞART
Konuyla ilgili açıklama yapan

Muğla Sıtkı Koçman Üniversitesi
(MSKÜ) İnşaat Mühendisliği
Bölümü Su Kaynakları Ana Bilim
DalıBaşkanı Doç. Dr. Ceyhun Özçe-
lik Bodrum ve Milas‘ın yakında
suyunun kalmayacağını söyleyerek
“Bodrum, aylardır yağış almıyordu.
Rezervuarların bulunduğu Mumcu-
lar ve Yatağan bölgesinde yağış
miktarı istenilen seviyede olmadı.
Bundan kaynaklı olarak Mumcular
Barajı’nda su seviyesi hala yüzde
5’ler civarında, Geyik Barajı’nda ise
yüzde 14’ler civarında. Özellikle
bahar ve kış aylarında gelecek
yağışlarla beraber önümüzdeki
dönemdeki riskin seviyesi belli ola-
cak. Bölgenin tek sigortası, Milas’a
içme suyu ve Milas Ovası’na su-
lama suyu sağlayan Akgedik
Barajı. Akgedik Barajı’nda ise su
seviyesi yüzde 40’lar civarında.
Önümüzdeki dönemde eğer kurak-
lık etkileri devam ederse, sadece
Bodrum’da değil, Milas da dahil
olmak üzere bölgenin genelinde
ciddi anlamda kuraklık etkileri söz
konusu olacaktır” dedi.

Aydın’da kuraklık uyarısı
Aydın Büyükşehir Belediyesi, ASKİ Müdürlüğü

ve CHP’li 13 ilçe belediyesi başkanı yayımladıkları

ortak bildiri ile vatandaşları yaşanan kuraklık

dolayısı ile su tüketimi konusunda iş birliğine

davet etti.
Yayımlanan bildiride şu ifadelere yer verildi:

“Dünyamızı tehdit eden küresel ısınma; ülkemizde

olduğu gibi ilimizde de olağanüstü düzeyde kurak-

lık tehdidi ile karşımıza çıkmaktadır. Kuraklık,

olağanüstü yıkıcı etkisine rağmen, anlık etkisi en

güç anlaşılan doğal afetlerden birisidir. İlimiz, Me-

teoroloji Genel Müdürlüğü tarafından ilan edilen

son tespitlere göre “olağanüstü kurak bölge”

olarak kayıtlara geçmiştir. Bizler; Aydın Büyükşe-

hir Belediyesi, ASKİ Genel Müdürlüğü ve

Cumhuriyet Halk Partili 13 İlçe Belediyesi olarak

kuraklığa karşı aktif ve pasif tüm çalışmalarımızı

yapmakta, alınabilecek tüm tedbirleri almaktayız.

Bununla birlikte, Aydınlı hemşerilerimizi de su

tüketiminin gözden geçirilmesi, aşırı su kul-

lanımından kaçınılması, yaşamakta olduğumuz

kuraklık afetine karşı tedbirli olunması nokta-

larında iş birliğine davet ediyoruz. Susuzluk bizleri

yönetmeden biz suyu yönetelim”
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